

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດລົງທຶນ ຂອງກິດຈະການທົ່ວໄປໃນບັນຊີຄວບຄຸມ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ອື່ນໆ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoPI-IPD-4	27.12.2017	ກົມສົ່ງເສີມການລົງທຶນ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ທຸກພາກສ່ວນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເນື່ອງຈາກກິດຈະການໃນບັນຊີຄວບຄຸມ ແມ່ນມີຜົນກະທົບຕໍ່ຊາດ ແລະ ຕ້ອງໄດ້ຄໍາເຫັນຈາກຂະແໜງການອື່ນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ກ່ອນການອະນຸຍາດລົງທຶນ, ຈຶ່ງມີຄວາມຈໍາເປັນຕ້ອງຄຸ້ມຄອງ ດ້ວຍການຕ້ອງອອກອະນຸຍາດ ສໍາລັບ ການດໍາເນີນທຸລະກິດດັ່ງກ່າວ ເພື່ອຫຼຸດຜ່ອນ ແລະ ປ້ອງກັນ ຄວາມສ່ຽງຕ່າງໆ ທີ່ອາດເກີດຂຶ້ນຈາກການດໍາເນີນທຸລະກິດດັ່ງກ່າວ ໂດຍບໍ່ລວມສູນເປັນເອກະພາບກັນ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ແລະ ນິຕິບຸກຄົນທີ່ມີຈຸດປະສົງດໍາເນີນທຸລະກິດຕາມປະເພດທຸລະກິດ ຄື ປະເພດທຸລະກິດທີ່ມີຜົນກະທົບຕໍ່ຄວາມໜັ້ງຄົງຂອງຊາດ, ຄວາມເປັນລະບຽບຮຽບຮ້ອຍຂອງສັງຄົມ, ຮີດຄວາມປະເພນີອັນດີງາມຂອງຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທໍາມະຊາດ ທີ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ໃນ ບັນຊີຄວບຄຸມທີ່ລັດຖະບານເປັນຜູ້ກໍານົດ.
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	www.investlao.gov.la
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດລົງທຶນກິດຈະການໃນບັນຊີຄວບຄຸມ ແມ່ນຈະໄດ້ອອກຜ່ອມ ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	25	1. ຫ້ອງການບໍລິການ ການລົງທຶນປະຕູດຽວ ຕ້ອງສົ່ງເອກະສານຄໍາຮ້ອງຂໍຄໍາເຫັນນໍາຂະແໜງການ ກ່ຽວຂ້ອງພາຍໃນ 2 ວັນລັດຖະການ ເມື່ອຄົ້ນຄວ້າ ແລະ ຕອບກັບ ພາຍໃນ 8 ວັນລັດຖະການ 2. ພາຍຫລັງມີຄໍາເຫັນດີຈາກຂະແໜງການກ່ຽວຂ້ອງ, ຫ້ອງການບໍລິການຕ້ອງນໍາສະເໜີ ຄະນະກຳມະການສິ່ງເສີມ ແລະ ຄຸ້ມຄອງການລົງທຶນ ພິຈາລະນາພາຍໃນ 10 ວັນລັດຖະການ 3. ພາຍຫລັງມີຄໍາເຫັນດີຈາກຄະນະກຳມະການ, ຕ້ອງອອກໃບອະນຸຍາດລົງທຶນ ແລະ ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ພາຍໃນເວລາ 5 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	ຜູ້ຮ້ອງຂໍຕ້ອງປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂ ແລະ ຄຸນສົມບັດທີ່ກຳນົດໄວ້ ສໍາລັບ ແຕ່ລະປະເພດທຸລະກິດ ໃນບັນຊີຄວບຄຸມດັ່ງກ່າວ	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດ ກໍລະນີ ຂະແໜງການກ່ຽວຂ້ອງ ຫລື ຄະນະກຳມະການສິ່ງເສີມ ແລະ ຄຸ້ມຄອງການລົງທຶນ ປະຕິເສດ	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍນໍາໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	250000.00	70000.00	50000.00	370000.00
ຄ່າເຫັນ	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງ (ລວມທັງ ລັດຖະບັນຍັດປະທານປະເທດ) ບໍ່ໄດ້ລະບຸຄ່າທຳນຽມ ແລະ ຄ່າບໍລິການໄວ້ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ຄ່າບໍລິການ ແລະ ຄ່າທຳນຽມທັງໝົດ ແມ່ນ 370,000 ກີບ			

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາເຫັນ				

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ				
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ	
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການສົ່ງເສີມການລົງທຶນ (ສະ ບັບປັບປຸງ)	14/ສພຊ	17.11.2016	ໝວດທີ 2 ກົດຈະການ ການລົງທຶນທົ່ວໄປ; ແລະ ໝວດທີ 3 ຂັ້ນຕອນການລົງທຶນໃນ ກົດຈະການທົ່ວໄປ ມາດຕາ 33 ຫາ 40	

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍ
2016	1	0